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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Belediyenin yeni aldığı 10 otobüs 
kurban kesilerek hizmete sokuldu. 
Alınan otobüslere 190 milyon lira 
ödendi, yeni otobüs alınması için teşvik 
kredisi temin edildi, bağlantı yapılıyor. 

Gazianteplilerin toplu taşımacılıktan 
daha iyi şartlarda yararlanmasını 
sağlamak amacıyla belediye tarafından 
10 yeni otobüs alındı. 

Belediye otobüsleri her 
gün yüz bin kişiyi taşıyor

3’TE

Sokak çocukları sorunu 
için duyarlı davranalım

 

Bu yaşıma kadar bir konu üzerinde 
fazla kafa yordum. Soyadım nasıl oluştu? 
Rahmetli dedemin orta Asya’dan göç 
eden bir YÖRÜK ailenin oğlu olduğunu 
biliyordum. Türkiye Cumhuriyeti kurulduğu 
dönemlerde kişiler aile adı ile anılır, meselâ 
‘Kulaksızların Cemal’ yahut ‘Saraçlardan 
Kâmil’ adı ile tanımlanırdı.  21 Haziran 1934 
de soyadı kanunu kabul edilmiş, 2 Temmuz 
1934 de Resmi Gazete’de yayınlanmış, ve 
2525 sayılı kanun 2 Ocak 1935 de yürürlüğe 
girmişti. 

SOY ADI 

Metin Atamer/Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey, Kent Konseyi toplantısında 
herkesi sokak çocukları konusunda 
duyarlı olmaya davet ederken, önceki 
akşam Gaziler ve Mütercim Asım 
caddesini gezdiğini ve onlarca sokak 
çocuğuna rastladığını söylerken, 
“Bunlar bizim çocuklarımız, onlara 
sahip çıkıp topluma kazandırmazsak, 
ileride her biri suç makinesi olarak 
karşımıza çıkar” diye konuştu.

4’TE

4’TE

2’DE

Kent Konseyi alt komisyonu
 için kıyasıya rekabet yaşandı

KESK Gaziantep Kadın Meclisi, 25 Kasım Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele 
ve Dayanışma Günü etkinlikleri kapsamında imza kampanyası başlattı

Her gün 4 kadın erkekler 
tarafından katlediliyor

KESK Gaziantep Kadın Meclisi, 
25 Kasım Kadına Yönelik Şiddetle 
Mücadele ve Dayanışma Günü 
etkinliklerine start verdi. Etkinlik 
kapsamında Yeşilsu’da dün başlatılan 
imza kampanyası yarın sona erecek. 
Toplanan imzalar Türkiye Büyük 
Millet Meclisi’ne gönderilecek.  4’TE

Demir, sodyum, potasyum, 
magnezyum, çinko, A, E ve C vitamini içeriyor

Kestane görücüye çıktıKestane görücüye çıktı
Kış mevsiminin 

vazgeçilmezi, en keyifli ve 
lezzetli yemişi ve içerdiği 
ellagik asit, polifenol, gallik 
asit ve C vitamini ile şifa 
deposu olarak nitelendirilen 
kestane tezgahlarda yerini 
aldı. Artan maliyetlerden her 
ürün gibi kestane de nasibin 
aldı. Geçen yıl kilogramı 300 
TL’den alıcı bulan kestan,e 
bu sene 400 TL’den satışa 
sunuluyor. 4’TE

Enflasyon ve hayat pahalılığı insanları yoksulluğa sürüklerken 
ailelerin geçim sıkıntısının yükünü çocuklar çekmeye başladı

Çocukların da alım gücü düştü Çocukların da alım gücü düştü 
okula aç gidip, aç geliyorlarokula aç gidip, aç geliyorlar

Gaziantep Kantinciler Odası Başkanı Şıho Kelleci, satışların yüzde 50’nin üzerinde düştüğünü 
belirtirken, “Öğrencilerin alım gücü gün geçtikçe düşüyor. Bu da işlerimizi olumsuz etkiliyor. Dolayısıyla 
okullarda maddi durumu iyi olmayan öğrencilerin alım gücünü yükseltecek çalışmalar yapılmalı” dedi. 

Çocukların desteğe ihtiyacı var
Ekonomik şartlara bağlı olarak her vatandaş 

gibi çocuklarında alım gücünün zayıfladığını 
sözlerine ekleyen Kelleci, “Şu anda bir 
dürüm ve ayran 30 TL dolaylarında. Satışını 
yaptığımız tüm ürünlerin fiyatları artmaya 
devam ediyor. Fiyatların artması çocukların 
alım gücünün daha da düşmesi anlamına 
geliyor. 

O nedenle belediyelerimizin ve Gaziantep 
Valiliği’nin her konuda olduğu gibi bu konuda 
da elini taşın altına koymasını istiyoruz. 
Okullarda maddi durumu iyi olmayan 
çocuklar tespit edilmeli. Yapılan tespitler 
sonucunda o öğrencilere okul ihtiyaçlarını 
karşılayacak düzeyde destek verilmeli. 
Gaziantep Kantinciler 
Odası olarak 
gerekli girişimlerde 
bulunacağız. Çünkü 
çocukların böyle bir 
desteğe çok ihtiyacı 
var” açıklamasını 
yaptı. 

İlaç yokluğu krize dönüşmüş durumda. Eczanelerde 
birçok ilaç bulunamazken, hastalarda eli boş dönüyor 

İlaç yokluğu sorunu İlaç yokluğu sorunu 
kronik bir hal aldıkronik bir hal aldı

Kurdaki artış hem hastaları hem de eczacıları mağdur 
ediyor. Kanser, antibiyotik kalp, şeker ve tansiyon gibi 
ilaçlar bulanmıyor. Hastanın cebinde parası olsa dahi ilaç 
yok. Neredeyse hayati önem taşıyan ilaçlar karaborsaya 
düştü. İlaç yokluğu toplumsal bir krize dönüştü. 

Gencecik iki işçi yaşamını yitirdi
Antep'in Şahinbey ilçesinde asansörden kaynaklı bir iş cinayeti 

meydana geldi. Bir dairenin tadilatı için kullanılan yük asansöründen 
düşerek yaralanan işçi tedavi gördüğü hastanede öldü. 4’TE

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu 

köşede yer almaya devam ede-
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

20 Ekim 2015 tarihli yazısıdır.

Bugün itibariyle seçime 11 gün kaldı.
7 Haziran’ın coşkulu mitinglerinin 

yerini sessizlik aldı. Müzik bile 
çalınmıyor. Tatsız , tuzsuz ve acılı, zoraki 
bir seçime gidiyoruz.

HDP çok iyi çalışıyor, CHP, Akif Ekici 
ve Ali Peri ile varını yoğunu ortaya 
koyuyor.

AK Parti’ye gelince… Her zaman 
olduğu gibi en yoğun ve yaygın çalışmayı 
ekip ruhu içinde yapıyorlar. iletişime, 
reklama en çok para harcayan ve değer 
veren yine AK Parti.

 11 gün kaldığına göre artık 
tahminlerde bulunabiliriz.

Seçim tahmini 

Emekli çiftçilerimize çok
büyük bir haksızlık yapıldı

Ziraat Mühendisi Gökhan Keskinsoy, emekli çiftçilere 5 bin 
TL ikramiye verilmemesine sitem ederken, “Ülkemizin için 
çok önemli bir değer olan çiftçilerimizin bir defaya mahsus 
olmak üzere verilen 5 bin TL’den mahrum bırakılması çok 
yanlış. Bu yanlıştan bir an önce dönülmesi tüm emekli 
çiftçilerimizin 5 bin TL’den yararlanması sağlanmalı” dedi. 

Cumhuriyetin 100. yılı dolayısıyla 
tüm emeklilere 5 bin TL verilmesi 
kararlaştırılmıştı. Sonrasında 
çalışan emeklilerin yanı sıra 
Çiftçi Kayıt Sistemi’ne kayıtlı 
çiftçilerde 5 bin TL’den mahrum 
bırakılmıştı. Çiftçinin gözleri 
önceki gün gerçekleştirilen Kabine 
toplantısındaydı, fakat oradan 
da müjdeli haber gelmedi ve her 
zaman ki gibi yine hayal kırıklığına 
uğradılar. 

Asgari ücrete yılda 
tek zam olacak

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, “Temmuz 
ayında olduğu gibi ilkemiz yine enflasyona ezdirmemek. 
Asgari ücret zaten hep yılda bir kereydi biliyorsunuz. Yine tek 
zam olacak şekilde çalışıyoruz” dedi.

Şıho Kelleci İrfan Demirci

Gökhan Keskinsoy



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65

2 www.gaziantepsabah.com 
gaziantepsabah@yahoo.com

SAYFA
22 KASIM 2023 

ÇARŞAMBA
EKONOMİ

HABERLERİ

ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER 
KALKANCI ECZANESI

İnönü Cad. N:70/A ( Eski Garajlar’ da-Murat Otel’i 
Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 252 4246

KÖSE ECZANESİ
75.yıl mahallesi Yeşilvadi bulvarı No:318 (Yılmazlar 

plaza karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0534 611 12 72
DERMAN ECZANESİ

Vatan Mahallesi 64 Nolu Sokak No:25/A (Com- Com 
Giyim Yanı Cengiz Topel Telekom Civarı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0342 271 50 70
YÜCEL ECZANESİ

Kavaklık Mah.Hakkı Cankat Sok. No:12/A(Mehmetcik 
İ.Ö.O. Civarı) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03429993605
DENİZ ECZANESİ

Üniversite Bul. No:229/A(Şahinbey Polis Karakolu Yanı) 
/ ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 3360990

CİHAN ECZANESİ
Mavikent Mahallesi 135015 Nolu Cadde No:10/P / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 485 15 55
MEHMET CAN ECZANESİ

DEFA LİFE HASTANESİ ACİL KAPISI KARŞISI 
GÜNEYKENT MH. 102208 NOLU CD. NO:7/A / 

ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 4378161

BIRLIK ECZANESI
Üniversite Bul. 309/A (Diş Fakültesi Karşısı ,Tıp 

Fakültesi Acil Karşısı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 3605711

ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER 
ZEYTİN ECZANESİ

Mücahitler Mah. Gazimuhtar Paşa Bulv. No:52/E (NCR 
International Hospital Bitişiği) / 

ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 909 17 07

BAHAR ECZANESİ (ŞEHİTKAMİL)
Emek mah. Cemil Alevli Cad. No:20/B Nüket Alevli 

Ersoy Sağlık Merkezi Karşısı (Eski Cahit Nakıboğlu koleji 
karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 322 25 26
YILDIRIM ECZANESI

29 Ekim Mahallesi 81053 Nolu Sokak No:30/A / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 225 18 38
MESUT ECZANESİ

BOYNO MAHALLESİ ŞEHİT PİDE CADDESİ NO:61/B 
(KARSIYAKA ŞEHİTKAMİL AĞIZ VE DİŞ MERKEZİ 

CİVARI, KÖRLER OKULU CİVAR,ALI TUTKUN 
ILKÖĞRETİM OKULU YANI,BOYNO MAHALLE MUH 

KARŞISI) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 324 61 36

DORUK ECZANESİ
Hasırcıoglu Mah. Tekel Cad. 13 Nolu Sok. No:40/A 

Şehitkamil/Gaziantep( Hasırcıoğlu Tıp Merkezi Karşısı) / 
ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 5011222
KENT ECZANESİ

BURAK MAHALLESİ 06056 NOLU SOKAK NO:3/A( 
Gazikent Mis Unlu Mamülleri Civarı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0501 323 00 27
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Seçim tahmini 

Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek
Dünyanın en ünlü sihirbazı 

bakın neler yapmış…
Alman gazetesi Bild’de 

okuduğum çok güzel bir 
haberi paylaşmak istedim. 
Belki birilerine ilham 
kaynağı olabilir.

Dünyanın bir numaralı 
sihirbazı olarak kabul 
edilen David Copperfield’ın 
başı vergi dairesi ile dertte!..

850 milyon dolar serveti 
olduğu bilinen Copperfield, 
yılın hemen her günü 
sahneye çıkıyor. Yani iyi 
para kazanıyor.

Herhalde beklenen 
miktarda vergi vermiyor 
ki, vergi memurları 
kendisini sıkıştırınca  topu 
muhasebecisine atmış.

“İyi bakalım, birlikte gelin 
de konuşalım” demiş vergi 
memurları…

 Gitmişler; hesap, kitap 
defter, bilgisayar, diskleri 
hepsini masanın üzerine 
koymuşlar. Buyurun 
inceleyin, demişler.

Vergi memurları 
masanın üzerindekileri 
incelemeye yeltenince, 
birden okus-pokus, 
masanın üzerinde ne 
varsa yok olmuş! Onların 
şaşkınlıkları sürerken, 

Copperfield’la muhasebeci, 
“Bize müsaade, gidelim” 
deyince, vergi memurları 
itiraz etmiş: “Nereye 
gidiyorsunuz, defterler 
nerede?” diyecek olmuşlar 
ama bir de bakmışlar ki, 
masanın üzerinde her şey 
duruyor!

Bunun üzerine, “Allah 
Allah yanlış gördük demek 
ki, tamam gidebilirsiniz” 
demişler.

Bunlar kapıdan tam 
çıkarken diğer vergi 
memuru şaşkınlıktan, 
“Müdür Bey defterler bu 
sefer gerçekten yok oldu!..” 
diye feryat figan etmiş 
ama Copperfield gözden 
kaybolmuş!

Vergi memurları 
sihirbazlarla başedebilmek 
için uzmanlardan yardım 
alıyormuş.

Şaka değil, bunların hepsi 
gerçekten olmuş. Dün 
Bild gazetesinin en önemli 
haberiydi…

 Eh işte, hemen aklıma 
bizim sihirbazlar geldi. 
Allah için bizde de 
Copperfield’ı aratmayacak 
hünerli siharbazlar var.

Yanlış hesap 
Bağdat’tan döner mi?

Cumartesi günkü yazımda Milli 
Takım Futbolcularına verilen 500 bin 
Euro’luk primin ölçüsüz olduğunu 
vurgulayarak toplumda böyle 
haksızlıkların infial yarattığını iddia 
etmiştim. Başkaları da böyle düşünmüş 
olmalı ki, Ankara Barosu’na kayıtlı 
avukat Sedat Vural, EURO 2016'ya 'en 
iyi üçüncü' olarak doğrudan katılma 
hakkı elde eden Milli Takım'da, 
futbolculara verilen 500 bin Euro'luk 
primin anayasanın eşitlik ilkesine aykırı 
olduğu gerekçesiyle Asliye Hukuk 
Mahkemesi'ne dava açtı.

 Dava nasıl sonuçlanır bilmiyorum. 
Ama önemi de yok. Önemli olan 
böyle bir tasarrufun doğru olmadığını 
kamuoyunun tartışması.

Keşke Milli Takımımızın oyuncuları 
kendiliklerinden, prime sonradan 
sürpriz olarak eklenen 350 bin Euro’yu 
almaktan vazgeçebilseler…

 TFF Başkanı Yıldırım Demirören 
yanlış yaptı. Bu primi kendi cebinden 
verse kimsenin bir itirazı olamazdı. 
Ama, kurumun parasını rastgele, 
ölçüsüz dağıtma kamuoyunu rahatsız 
etti.

Neyse, en azından artık bir daha 
böyle şeyler olmaz!

Bugün itibariyle seçime 11 gün 
kaldı.

7 Haziran’ın coşkulu 
mitinglerinin yerini sessizlik aldı. 
Müzik bile çalınmıyor. Tatsız , 
tuzsuz ve acılı, zoraki bir seçime 
gidiyoruz.

HDP çok iyi çalışıyor, CHP, Akif 
Ekici ve Ali Peri ile varını yoğunu 
ortaya koyuyor.

AK Parti’ye gelince… Her 
zaman olduğu gibi en yoğun ve 
yaygın çalışmayı ekip ruhu içinde 
yapıyorlar. iletişime, reklama en 
çok para harcayan ve değer veren 
yine AK Parti.

Aykut Tuzcu’nun 
20 Ekim 2015

tarihli yazısıdır

 11 gün kaldığına göre artık 
tahminlerde bulunabiliriz.

Önce, hatırlatmak için 7 Haziran 
seçiminin rakamlarını vereyim. 
(Yüksek Seçim Kurulu’nun)

 
Toplam sandık sayısı: 3455
Kayıtlı seçmen sayısı: 1.130.109
Seçime katılma oranı: Yüzde 82
Oy kullanan seçmen:   930.674
Geçerli oy sayısı:           911.404
 AKP:  428.258
CHP:  149.049
MHP: 163.380
HDP:  138.233
  AKP         CHP         MHP     HDP
428.258   149.049   163.380   138.233
214.129     74.525     81.690      69.117
142.753
107.064
   85.651
   71.376

 Bu tablo şunu gösteriyor. 
Partiler, milletvekillerini kaç 
oyla çıkardılar, yukarıdaki 
rakamlardan görebilirsiniz.

AK Parti, 6. Milletvekilini 
71.376 oyla çıkarırken, CHP 2. 
Milletvekilini 74.525 oyla, MHP 
2. Milletvikilini 81.690 oyla, 
HDP de 2. Milletvekilini 69.117 
oyla çıkarmış.

AK Parti’nin, 7. Milletvekili 
için 61.180 oyu, HDP’nin 
69.117 oyuna yenilmiş, HDP 2. 
Milletvekilini çıkarmış.

 Şimdi bu tablodan şu çıkıyor.
CHP ve HDP yükselen 

partiler. MHP gerileyen parti. 

AK Partinin ise durumunu 
muhafaza ettiği tahmin ediliyor.

Bu durumda, CHP ve 
MHP’nin 2. Milletvekilini 
elinden almak mümkün 
görünmüyor. Yani matematik 
olarak zor. 20 bin oy kaybetseler 
bile yine 2 Milletvekili 
çıkarıyorlar.

 HDP de bırakın oy kazanmayı 
az bir miktar oy kaybetse bile 2 
Milletvekilini koruyacak.

AK Parti oylarını muhafaza 
ederse ki öyle görünüyor, yine 6 
Milletvekili çıkaracak.

AK Parti’nin 7. 
Milletvekilliğini garantilemesi 
için oylarını 500 bine çıkarması 
gerekiyor. Bu da pek olası 
görünmüyor.

4 Parti’nin barajı aştığı bu 
sistemde kopmalar için geçen 
seçime göre oy farklılıklarının 
büyük olması gerekiyor.

 Partilerin, geçen seçimdeki 
durumunu koruması, yani 
6+2+2+2 şeklinde olması 
bekleniyor.

Geçen seçimde Gaziantep’e 
gelen ABD’li heyete sormuştuk: 
Neden seçimleri Gaziantep’te 
takip ediyorsunuz?

“Çünkü, 1950’den beri yapılan 
seçimleri taradık, Gaziantep’te 
sonuç nasıl çıkarsa Türkiye 
genelinde de o oluyor” dediler.

 Evet, 1 Kasım seçimlerinde 
“Eski tas, eski hamam” durumu 
olacak gibi gözüküyor.

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı 
Vedat Işıkhan, Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan başkanlığında 
dün gerçekleştirilen Kabine 
toplantısı sonrası gazetecilerin 
sorularını yanıtladı.

Bakan Işıkhan, 2024'te geçerli 
olacak asgari ücrete ilişkin tek zam 
sinyali vererek, “Temmuz ayında 
olduğu gibi ilkemiz yine enflasyona 
ezdirmemek. Asgari ücret zaten hep 
yılda bir kereydi biliyorsunuz. Yine 

tek zam olacak şekilde çalışıyoruz” 
dedi.

“İkinci zamma gerek olmayacak”
Asgari ücret toplantılarının 

aralık ayı içerisinde başlayacağına 
söyleyen Işıkhan, "31 Aralık 
itibari ile de kararın Resmi 
Gazete’de yayımlanması gerekiyor. 
Dolayısıyla geçtiğimiz temmuz 
ayında yaptığımız gibi olacak. 
Asgari ücret zaten hep yılda bir 
kereydi biliyorsunuz. Yine tek zam 

olacak şekilde çalışıyoruz. Geçen 
temmuz ekstraydı. O da Sayın 
Cumhurbaşkanımızın öngörüsüyle 
ihtiyaç duyulduktan sonra oldu. 
Ama ihtiyaç hasıl olursa bir araya 
gelinebilir. Gelecek yıl inşallah 
enflasyonda gerileme olacak. 
Temmuzda ikinci bir toplantı 
yapmayacağız, ikinci zamma gerek 
olmayacak diye düşünüyoruz. Tüm 
parametreler iyi gidiyor çünkü" 
ifadelerini kullandı.t24

Asgari ücrete yılda tek zam olacak
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, “Temmuz ayında olduğu gibi ilkemiz yine enflasyona 

ezdirmemek. Asgari ücret zaten hep yılda bir kereydi biliyorsunuz. Yine tek zam olacak şekilde çalışıyoruz” dedi.

Herhangi bir sosyal güvencesi 
olmayan ve primi bulunmayan 
ev kadınları için isteğe bağlı 
sigorta sistemine yönelik 
çalışmalar devam ediyor. 
Aile ve Gençlik Bankası'nın 
kurulmasıyla, isteğe bağlı 
sigorta primlerinin üçte birini 
devlet karşılayacak. Mevcut 
asgari ücrete göre, bu tutar 
aylık bin 430 lirayı buluyor.

TRT Haber'den Belgin 
Aydın'ın haberine göre, prim 
yatıracak olan ev kadınları, 
sağlık hizmetlerinden 

yararlanabilecek. Bağ-Kur ve 
SSK primleri eşitlendiğinde 
de 5 bin 400 gün olan kısmi 
emeklilik şartı 4 bin 500 güne 
kadar çekilebilecek.

İkinci adımda, çocuk sayısına 
göre erken emeklilik imkanları 
devreye alınacak. Üçüncü 
adımda da çalışan anneler için 
bir yıpranma düzenlemesi 
gelecek. Son adım ise doğum 
borçlanması ile ilgili olacak.

Torba yasanın kısa süre 
içinde Meclis'e sunulması 
bekleniyor.

Ev kadınlarına prim desteği verilecek

Kısmi emeklilik şartı 4 bin 
500 güne çekilebilecek

Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın seçim öncesi vaatlerinden olan ev kadınlarına sosyal 
güvenlik primi desteğinin, torba yasayla Meclis gündemine getirilmesi bekleniyor. 
5 bin 400 gün olan kısmi emeklilik şartının 4 bin 500 güne çekilmesi de gündemde.

TÜİK, yılın 3'üncü 
çeyreğine ilişkin yapı izin 
istatistiklerini açıkladı. Buna 
göre; Temmuz- Eylül 2023 
döneminde geçen yılın aynı 
dönemine göre, belediyelerce 
yapı ruhsatı verilen bina 
sayısı yüzde 24,9, daire sayısı 
yüzde 35 ve yüzölçümü 
yüzde 21,7 arttı. Yapı 
ruhsatı verilen 39,1 milyon 
metrekare yüzölçümünün 21 
milyon metrekaresi konut, 
10 milyon metrekaresi 
konut dışı ve 8,1 milyon 
metrekaresi ortak kullanım 
alanı oldu. En yüksek 
yüzölçümü payı 25,3 

milyon metrekare ile 2 ve 
daha fazla daireli ikamet 
amaçlı binalara verilirken; 
3,5 milyon metrekare ile 1 
daireli binalar izledi.

2023 yılı 3'üncü çeyreğinde 
belediyelerce yapı kullanma 
izin belgesi (iskan) verilen 
bina sayısı yüzde 13,7, 
daire sayısı yüzde 14,9 ve 
yüzölçümü yüzde 14 azaldı. 
İskan verilen 23,7 milyon 
metrekare yüzölçümünün, 

13,5 milyon metrekaresi 
konut, 5,1 milyon 
metrekaresi konut dışı ve 
5,1 milyon metrekaresi ise 
ortak kullanım alanı oldu. 
İskan verilen yapılardan en 
yüksek yüzölçümü payına 
17,1 milyon metrekare ile 2 
ve daha fazla daireli ikamet 
amaçlı binalar sahip oldu. 
Bunu 1,5 milyon metrekare 
ile 1 daireli binalar izledi. 
artıgerçek

Yapı ruhsatı verilen bina sayısı yüzde 24,9 arttı
Türkiye İstatistik Kurumu 

(TÜİK), Temmuz- Eylül 2023 
döneminde yapı ruhsatı verilen 
bina sayısının yıllık yüzde 24,9 

arttığını duyurdu



SAYFA

3

18 HAZİRAN 2004

20 YIL ÖNCE GAZİANTEP20 YIL ÖNCE GAZİANTEP

10 AĞUSTOS 1984

SABAH ARŞİVİNDEN GAZİANTEP
22 KASIM 2023 

ÇARŞAMBA

40 YIL ÖNCE GAZİANTEP40 YIL ÖNCE GAZİANTEP

Gazianteplilerin toplu 
taşımacılıktan daha iyi 
şartlarda yararlanmasını 
sağlamak amacıyla 
belediye tarafından 
10 yeni otobüs alındı. 
Otobüsler için 190 milyon 
lira ödenmesi gerekirken 
kamu yararına hizmet 
olduğundan ve devletten 
teşvik kredisi alındığından 
160 milyon ödendi.

Otobüsler dün saat 
14:30’da belediye binası 
önünde yapılan törenle 
hizmete sokuldu. 
Bayraklarla donatılan 
yeni otobüsler Maarif 
kavşağına kadar topluca 
geldi, daha sonra semtlere 
dağıldı. Akşama kadar 
yeni belediye otobüsleri 
yurttaşları parasız taşıdı.

Törende konuşan 
Belediye Başkanı 
Ömer Arpacıoğlu 
toplu taşımacılığa 
önem verdiklerini, 

Gazianteplilerin daha 
kolay taşınmalarını 
sağlamak amacıyla 10 
yeni otobüs daha almak 
için teşvik kredisi temin 
edildiğini, gelecek yılda 
yeni otobüslerin alınması 
için bağlantı yapılmasına 
çalışıldığını bildirdi.

Verilen bilgilere göre 
kış aylarında belediye 
otobüsleri günde 100 bin 
kişiyi taşıyor. Yaz aylarında 
belediye otobüslerinden 
yararlananların sayısının 
günde 75-80 bin kişiye 
düştüğü öğrenildi.

İlgililer belediye 
otobüslerinin bakım ve 
onarımı nedeniyle eskiden 
günde 65-70 otobüsün 
sefere girebildiğini, bugün 
ise hizmet eden otobüs 
sayısının 80’den aşağı 
düşmeyeceğini ifade ettiler. 
Son alınan yeni otobüslerle 
belediye otobüs sayısı 95’e 
çıktı.

Belediye otobüsleri her 
gün yüz bin kişiyi taşıyor

Belediyenin yeni aldığı 10 otobüs kurban kesilerek hizmete 
sokuldu. Alınan otobüslere 190 milyon lira ödendi, yeni otobüs 
alınması için teşvik kredisi temin edildi, bağlantı yapılıyor. 

Mahmut Güleç’in vasiyeti 
üzerine Kargasekmez 
Boztepe mahallesinde 6 
derslikli bir ilkokul yapıldı. 
Merhum Mahmut Güleç’in 
hanımı Fehime Güleç de 
Değirmiçem’de 6 derslikli 
bir ilkokul yaptırdı. Fehime 
Güleç yeni ilkokullar 
yapılması için Milli Eğitim 
müdürlüğüne 150 milyon 
değerindeki arsalarını 
bağışladı.

Fehime Güleç’in Milli 
Eğitim’e hizmetleri nedeniyle 
Milli Eğitim Gençlik ve Spor 
Bakanı Vehbi Dinçerler in 
imzasını taşıyan şeref belgesi 

dün törenle verildi. Fehime 
Güleç hasta olduğundan 
şeref belgesini yeğeni 
Halit Güleç aldı. Okulların 
gerçekleştirilmesinde ve 
bağışın yapılmasında Halit 
Güleç’in de değerli katkıları 
oldu.

Törende konuşan Milli 
Eğitim Müdür Vekili Tufan 
Uzun: “Çağdaş medeniyet 
düzeyine ulaşmamız için 
milli eğitime gerekli ağırlığı 
vermeliyiz” dedi.

Vali vekili Servet Çiftlikli 
ise: “Milli eğitime bu yolda 
hizmet ederek yeni okullar 
yaptıracak vatandaşların 

artmasını diliyorum. 
Milletler milli eğitime 
verdikleri önem oranında 
kalkınır.

Ulu önderimiz Atatürk’ün 
buyurdukları gibi 
“Medeni muasır milletler 
seviyesine ulaşmak ve 
onları geçmek için eğitim 
alanındaki çalışmalarımızı 
yoğunlaştırmak zorundayız. 
Sayın Fehime Güleç’e 
şükranlarımı sunarım” dedi.

Törende Belediye 
Başkanı Arpacıoğlu da 
bulundu ve okul yaptıracak 
hemşerilerimin çoğalmasını 
temenni ediyorum dedi.

Fehime Güleç okul yaptırılması 
için 150 milyon bağışladı

Mahmut ve Fehime Güleç ilkokulları hizmete giriyor. Fehime Güleç 'e törenle Milli 
Eğitim şeref belgesi verildi. Vali vekili Çiftlikli, “Milletler milli eğitime verdikleri 
önem derecesinde yükselir”, “Okul yaptıracak vatandaşların artmasını dilerim”

Belediye otobüs bileti satış gişelerinin 
çeşitli nedenlerle ihtiyaca cevap 
vermemesi üzerine belediye de yeni 
tedbirlere başvurdu.

Tedbirler olarak şehrin muhtelif 
semtlerinde bilet satış bayilikleri 
uygulamasına karar verildi.

İlk olarak Kırkayak Kahvesi karşısında 
bir markete bilet satış bayiliği verildi. 
Halk buradan belediye otobüsü biletini 
aynı fiyattan alabilecek.

Şehrin çeşitli semtlerinden bayilik 
için bir çok müracaatın bulunduğu 
öğrenildi.

Müracaatlar işletmeler müdürlüğünce 
incelendikten sonra bilet satış bayileri 
belirlenecek.

Öte yandan belediye bilet satış 
gişeleri de çalışmalarını sürdürecek. 
Satış bayilikleri iyi yürürse belediye 
satış gişeleri kaldırılacak, bilet satışları 
tamamen bayiler tarafından yapılacak

Belediye otobüs
bileti satışı için bayilik 
verilmesine başlandı

Bayilik uygulaması iyi 
yürürse satış gişeleri kapatılacak

Kurulacak olan 
dokümantasyon 
merkezinde ticari ve 
sınai yayınlar, yurt 
içinden ve yurt dışından 
gelen iş teklifleri, ihale 
ilanları, rehberler, 
muhtelif firmalara ait 
kataloglar, ilimize ait 

bilgiler yer alacak.
İş adamları, sanayiciler 

ve araştırmacılara 
hizmet edecek olan 
bu merkez ilimizde 
mevcut bir boşluğu 
dolduracaktır. Buradan 
yararlanmak isteyenlere 
her türlü hizmet 

sunularak yardımcı 
olunacak.

Böylelikle iş 
adamlarına 
duyurulamayan 
ve Ticaret Odası 
bülteninde yer almayan 
konularda hizmet 
verilmiş olacak.

İş adamlarının ve sanayicilerin yararlanması için

Ticaret Odası dokümantasyon merkezi kuruyor
Gaziantep Ticaret ve Sanayi Odası, tüccar ve 

sanayicilere yardımcı olmak için bir dokümantasyon merkezi kuruyor.

Kent Konseyi organları ve alt 
komisyonu seçimleri tamamlandı. 
Büyükşehir Belediye Başkanı Asım 
Güzelbey, Kent Konseyi’nde 2023’te 
nasıl bir Gaziantep hedefleniyorsa, onun 
altyapısının oluşturulmaya çalışıldığını 
belirtirken, Kent Konseyi alt komisyonu 
seçimleri adaylığına katılımcılar yoğun 
ilgi gösterdi. Kent Konseyi Başkan 
Yardımcılığı, Genel Sekreterliği ve Genel 
Sekreter Yardımcılığı için kıyasıya bir 
rekabet yaşandı.

Geleceğimizi sokakta bırakmayalım
Saygı duruşu ve İstiklal Marşı’nın 

ardından söz alan Büyükşehir Belediye 
Başkanı Asım Güzelbey, Kent Konseyinin 
amaçlarını ve hedeflediği katılımcılığı 
ve paylaşımcılığı anlatırken, kentin 
öncelikli ve en önemli sorunu olan 
sokak çocukları sorunu için katılımcıları 
duyarlı davranmaya davet etti.

Her biri bir suç makinesi 
olarak karşımıza çıkabilir

Sosyal projelere çok önem verdiğini 
ve projelerin içinde önemli bir yeri de 
sokak çocuklarını rehabilite etme ve 
topluma kazandırma olduğunu belirten 
Güzelbey, “Önceki akşam Gaziler 
caddesi ve Mütercim Asım caddesini 
gezdim. Sokaklarda onlarca sokak 
çocuğuna rastladım. Onlara nerede 

kaldıklarını sorduğumda pek çoğu 
cevap bile vermek istemedi. Anladım ki 
kalacak yerleri yok. Bunların bir kısmı 
sokakta çalışıp evine gidiyor. Bir kısmı 
ise sokakta kalıyor. Bundan sokakta 
çalışsalar da, kalsalar da bizim bunlardan 
vazgeçmemiz, görmezden gelmemiz 
mümkün değil. Bunlar bir başka ülkenin 
veya toplumun çocukları değil. Bunlar 
bizim çocuklarımız, geleceğimiz olan 
çocuklar. Biz bunlara sahip çıkıp topluma 
kazandırmazsak, ileride her biri bir suç 
makinesi olarak karşımıza çıkar” dedi.

Öncelikli olanlar sosyal projeler
Sokak çocuklarının sorunlarına ve 

sosyal projelere ayrı bir önem verdiğini, 
ancak borçlu bir belediye devir almanın 
da birtakım zorlukları bulunduğunu 
belirten Güzelbey, “1 Katrilyon 200 
trilyon borçlu bir belediyeyiz. Bu borçlar 
sosyal projeleri uygulamaya koyma 
yönünde kısa vadede bize sıkıntı veriyor” 
diye konuştu.

Hedef 2023
Güzelbey, “Kent Konseyi kentsel yaşamı 

ilgilendiren sosyal ve teknik altyapı ve 
planlama konusunda Gaziantep’in 2023 
yılını hedef alan doğası, tarihi, kültürel 
mirası ve sektörel dağılım yapısını 
belirlemede önemli bir kurul olacak. 
Ülkemizin tüm kentlerinde olduğu gibi 

Gaziantep’te de önemli bir eksiklik olan 
istatistiksel veri birikimi, gerçekleşebilir 
proje üretimlerinin önünde önemli 
bir engeldir. Bu konunun kısa vadede 
çözümü beklenmese dahi öncelikle 
çözüme kavuşturulmasının önemi 
ortadadır. Tüm sorunların doğru tespit 
edilip, doğru zamanda, doğru projelerle 
çözümü için doğru verilere ihtiyaç 
vardır” şeklinde açıklama yaptı.

Sorunlar doğru tespit edilmeli
“Halen belediyelerin elinde uygulama 

imar planları bulunmakla birlikte, 
bu planlarda ve planların yapılış 
süreçlerinde olumsuzluklar olduğu, 
uygulamada sorunlarla karşılaşıldığı 
ortadadır” diyen Güzelbey, “Bu eksiklik 
ve uygulamalarda meydana çıkan 
aksaklıkların giderilmesi ve Gaziantep’in 
amaçlanan hedefe ulaşması için 
imar planlarının günün koşullarına 
göre irdelenmesi gerekmektedir. Bu 
çalışmalarda Gaziantep sanayiine, 
ticaretine, turizmine, eğitimine, 
sağlığına, kültür ve sanat yaşamına 
ve tarihine yeni ufuklar açması 
hedeflenmelidir. Politikaları oluşturacak 
Kent Konseyi uzmanlık komitelerinin 
başlıca görevi Gaziantep’in sektörel 
hedeflerini belirlemek ve kentsel gelişme 
planında bu hedeflere nasıl ulaşılacağının 

araçlarını toplumsal mutabakat 
çerçevesinde sağlamak olmalıdır” diye 
konuştu.

AB’ye adaylık sürecinde bazı eski 
alışkanlıklardan kurtulalım

GTO Başkanı Mehmet Aslan, 
Kent Konseyi başkanının Belediye 
Başkanı olmasının uygun bir düşünce 
olmadığını, çünkü Kent Konseyinin 
kalıcılığı bulunduğunu, belediye 
başkanlarının değişse de Kent 
Konseyinin sürmesi için katılımcılardan 
birinin başkan seçilmesi gerektiğini 
söyledi.

Aslan, “AB adaylık sürecindeki bir 
ülke olan Türkiye’de Kent Konseyi 
Başkanlığının seçimle belirlenmesinin 
daha demokratik bir karar olduğu 
düşüncesindeyim. Bazı eski 
alışkanlıklardan kurtulalım. Hatta ben 
kent konseyine ilçe kaymakamlığının 
da katılması, bu konseyi tüm şehrin 
sorunlarının tartışıldığı bir platform 
haline dönüştürmekten yanayım” dedi.

Kent Konseyi Başkanlığına Asım 
Güzelbey, başkan yardımcılığına Zafer 
Okuyucu ve Handan Koral, genel 
sekreterliğe Mehmet Erdoğan, genel 
sekreter yardımcılıklarına ise Zafer 
Çolakoğlu, İzzet Özcan, Mustafa Kızıklı 
ve Adısın Karakuş getirildi.

Kent Konseyi alt komisyonu için kıyasıya rekabet yaşandı

Sokak çocukları sorunu 
için duyarlı davranalım

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey, Kent Konseyi toplantısında herkesi sokak çocukları 
konusunda duyarlı olmaya davet ederken, önceki akşam Gaziler ve Mütercim Asım caddesini 
gezdiğini ve onlarca sokak çocuğuna rastladığını söylerken, “Bunlar bizim çocuklarımız, onlara sahip 
çıkıp topluma kazandırmazsak, ileride her biri suç makinesi olarak karşımıza çıkar” diye konuştu.

Tutuklu ve hükümlüler 
rehabilite edilmeli

Gaziantep E tipi 
Cezaevi’nde kalan 
tutuklu ve hükümlü 
kadınların yaptığı el 
işlerinin sergilendiği 
açılışa katılan Başsavcı 
Karayiğit cezaevlerinin 
birer eğitim merkezi haline 
getirilmesini, buraya gelen 
tutuklu ve hükümlülerin 
mutlaka rehabilite 
edilmeleri gerektiğini, 
aksi takdirde dışarıya 
çıktıklarında yeniden suç 
işleyebileceklerini savundu.

Cezaevleri artık eğitim ve 
ıslah evleri haline gelmeli
“Cezaevlerini artık 

zindancılık anlayışıyla 
idare etmek mümkün değil. 
Buralar artık rehabilitasyon, 
eğitim yuvası, ıslah 
evleri olması gerektiğine 
inanılması ve buna göre 
idare edilmesi gerektiğine 
inanıyorum” diyen Ahmet 
Karayiğit şöyle konuştu: 
“Cezaevine düşen insanlar 
burada rehabilite edildikten 
sonra dışarı salıverilmeli. 
Dışarıdaki insanların da 
cezaevine düşen bir insanın 
burada eğitilip, rehabilite 
edilip, topluma tekrar 
kazandıracağına inanması 

gerektiğini ve cezaevine 
girenin de çıkanın da 
bu anlayışla, buradaki 
eğitim öğretim ve mesleki 
eğitimden yararlanmayı 
kendisine bir zorunluluk 
olarak görmesi gerektiğine 
inanması veya inandırması 
gerekir”

20 kursiyer sertifika aldı
Serginin açılışını yapan 

Vali Yardımcısı İsmail 
Korkmaz ile Başsavcı 
Ahmet Karayiğit daha 
sonra kursu başarıyla 
bitiren 20 kursiyere 
sertifikalarını verdiler. 
Korkmaz ile Karayiğit daha 
sonra birlikte sergiyi gezip 
el işlerini yapan kadın 
tutuklu ve hükümlülerle 
görüşüp sorunlarını 
dinlediler.

Cezaevleri sivil toplum 
örgütlerine açık olmalı

Karayiğit cezaevlerinin 
her zaman sivil toplum 
örgütlerine açık olması 
gerektiğini, devletin 
kaynaklarının bütün 
ihtiyaçları karşılamaya 
zaman zaman yetmediğini 
ve bu açığın sivil 
toplum örgütlerinin 
gönüllü yardımları 
veya destekleriyle 
kapatılabileceğini bildirdi.

Cezaevlerini artık 
zindancılık anlayışıyla 

yönetmek yanlış
Cumhuriyet Başsavcısı Ahmet Karayiğit 

cezaevlerini artık zindancılık anlayışıyla 
yönetmenin mümkün olmadığını söyledi.



Metin Atamer
Fizik Mühendisi

Hem nalına hem mıhına

SOY ADI 

Bu yaşıma kadar bir konu üzerinde 
fazla kafa yordum. Soyadım nasıl oluştu? 
Rahmetli dedemin orta Asya’dan göç 
eden bir YÖRÜK ailenin oğlu olduğunu 
biliyordum. Türkiye Cumhuriyeti 
kurulduğu dönemlerde kişiler aile adı ile 
anılır, meselâ ‘Kulaksızların Cemal’ yahut 
‘Saraçlardan Kâmil’ adı ile tanımlanırdı.  
21 Haziran 1934 de soyadı kanunu 
kabul edilmiş, 2 Temmuz 1934 de Resmi 
Gazete’de yayınlanmış, ve 2525 sayılı 
kanun 2 Ocak 1935 de yürürlüğe girmişti. 
Bu kanun yürürlüğe girdiği tarihte 
kişilerin kimliği, isimleri ile ayrılmaz bir 
bütün teşkil etmiş. Edebe aykırı, gülünç 
soyadları, aşiret, yabancı ırk ve millet 
isimlerinin, rütbe ve memuriyet bildiren 
isimlerin soy adı olarak kullanılmasına 
izin verilmez olmuş. 

Aslında yasanın amacı, o güne kadar 
insanların ön adları yanında dini, sosyal 
ve ailevi unvanlar taşımalarının yol açtığı 
olumlu veya olumsuz olayları ortadan 
kaldırma, nüfus ve askere alma, okul 
kaydı yapma, tapu işlemleri gibi alanlarda 
yaşanan karışıklıkların meydana getirdiği 
olumsuzlukları gidermek için, gerekli 
olmasından dolayı ATATÜRK Devrimleri 
kapsamında mütalaa edilir. Bu yasayı takip 
eden günlerde, ihtiyaç duyulduğundan 
26 Kasım 1934 de 2590 sayılı başka bir 
kanun, bu kanunu tamamlaması için 
düzenlenmiş. Yasa sadece 5 madde. 
Madde 1. Şu sözlerle başlamakta:

Madde 1: Ağa, Hacı, Hafız, Hoca, 
Molla, Efendi, Beyefendi, Paşa, Hanım 
Hanımefendi, Hazret gibi lakap ve 
unvanlar kaldırılmıştır. Erkek ve Kadın 
vatandaşlar kanunun karşısında ve resmi 
belgelerde yalnız adları ile anılırlar. 

Madde 2: Sivil ve Rütbe ve resmi nişanlar 
ve madalyalar kaldırılmıştır ve bu nişan ve 
madalyaların kullanılması yasaktır. Harp 
madalyaları bundan müstesnadır. Türkler 
yabancı Devlet nişanları da taşıyamazlar. 

Kanunun yabancı ırk ve millet 
isimlerinin kullanımını yasaklayan 3. 
Üncü maddesi Anayasa’nın 10. Uncu 
maddesindeki eşitlik ilkesine aykırı 
bulunduğu iddiası ile tartışma ve dava 
konusu olmuş. Bu nedenle Ermenice 
‘ian, yan,’ veya Rumca ‘is, dis, pulos’ gibi 
eklerde bu yasak kapsamında mütalaa 
edildiğinden, gayrimüslim tebaanın, başka 
çözümler ürettikleri bilinir.    

Bu düzenleme yürürlüğe girmeden 
evvel 1927 de, elde var olan bilgilere 
göre Türkiye’nin nüfusu 13 milyon 464 
bin 564 olarak kayıtlı. 1935 senesinde 
yapılan sayımda Türkiye’nin nüfusu 16 
milyon 158 bin 18 olarak tespit edilmiş. 
Bir başka deyişler ülke nüfusu yaklaşık 3 
milyon artış göstermiş. Nüfus artışı %18. 
Bu artışla beraber insanlarda, kurdukları 
ailelerde soy adı artışı da izlenmekte. 
Hemen peşinde 1940 senesinde yapılan 
nüfus sayımında ülkemiz 17 milyon 820 
bin 950 rakamına erişmiş. Ülke içinde 
Genç bir neslin gelişmesinin adımları 
olarak düşünmekteyim. Benimde 
sayıldığım 1945 de yapılan sayımda 18 
milyon 790 bin olan nüfusumuz, 1950 de 
20 milyon 947 bin 188 rakamın ulaşmıştır. 
Bu arada aileler artmış, bununla beraber 
soy adı ihtiyacı da artmış olduğuna 
düşünmekteyim. 

Kimileri kendilerine soyadı üretirken 
aileden gelen soy adını bırakıp, ilginç 
soyadlarına yöneldiklerine inanmaktayım. 
Rahmetli dedem tarafı Orta Asya dan 
önce Karaman’a oradan da Denizli 
yöresine göçtüklerini, aile soy ağacından 
öğrendim. Önce İdil olarak soy adı 
almış dedem, daha sonra soyadı kanunu 
çıktığında rahmetli babam ATAMER 
soyadı için müracaat edip soy ismini 
değiştirdiğini biliyorum.   

Türkiye’de üç soy adı en çok kullanılan 
soy adları. Birisi KAYA, diğeri DEMİR 
bir başkası da YILMAZ soy adıdır. 3.9 
milyondan fazla insanın soy adları bu üç 
isimden oluşmakta.

ATA ile başlayan birçok soyadı, soyadı 
kanunun çıkmasından sonra üretildiği 
aşikar. Burada insanın yaşam tarzının da 
kendi ismi ve soy ismi ile özdeşleşmesi 
gerektiği üzerinde ciddi düşüncelerim 
bulunmakta. Bir kişi ile tanışıyorsunuz 
soyadı UZUN, kendisi 1.65 boyunda. 
Bir soy ismine bakıyorsunuz birde 
boyuna. Mahallenin yaka silktiği ve 
her komşusuyla kavgalı olan mahalle 
bıçkınının soy ismi MÜLAYİM. Adamın 
ağzında diş kalmamış, katı gıda bile 
alırken zorlanmakta, adamın soy adı 
DİŞLİ. Her türlü sahtekarlığı günlük 
işi olarak kendine şiar edinmiş adamın 
soy adı GÜVEN. Türlü türlü çirkefliğin 
merkezi haline gelmiş, kanunsuz her işin 
arkasında duran bir adamın bakıyorsunuz 
soy ismi SOYLU. Adam tahsili sonrası 
hiçbir gün vatanı görevi yapmadan 
parasını ödeyerek askerlik yaptı sayılır, 
soyadı ise ERBAŞ olarak anılır. 

Diyorum ya çelişkiler ülkesinde yaşarken 
bir o yana bir bu yana savrulmaktayız. 
Ne işimiz düzgün, ne amelimiz düzgün, 
ne de insanların soy ismi kendilerine 
yakışmakta, diye bir sözüm geldi söyledim 
hem nalına hem mıhına. 
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İmza kampanyası hakkında 
konuşan SES Gaziantep Şubesi Eş 
Başkanı Serpil Dağdemir, “Her 
gün en az 4 kadın en yakınındaki 
erkekler tarafından katlediliyor, 
toplumsal cinsiyet eşitsizliği artıyor” 
dedi. 

 İşyerinde taciz ve 
şiddete karşı koruyucu 

yasalar yok, kadınlar şiddete açık 
İstanbul Sözleşmesi’nin bir gecede 

feshedilmesi ve hemen arkasından 
da 6284 Sayılı Yasa’nın tartışmaya 
açılmasının kadına yönelik şiddetin 
artmasına neden olduğunu kaydeden 
Dağdemir, “Cinsiyetçi iş bölümü 
ve mevcut toplumsal cinsiyet 

eşitsizlikleri çalışma yaşamında da 
şiddetin, tacizin ve ayrımcılığın 
yaygınlaşmasını sağlıyor. İşyerinde 
taciz ve şiddete karşı koruyucu 
yasaların olmaması kadınları şiddete 
açık hale getiriyor” açıklamasını 
yaptı.

İstanbul Sözleşmesi yürürlüğe 
girsin, gereği yerine getirilsin

Dağdemir, “Kadına yönelik şiddetin 
sürmesine ve artmasına neden olan 
koşulların ortadan kaldırılarak, yeni 
şiddet vakalarının ortaya çıkmasını 
engellemek üzere uluslararası 
sözleşmelerin onaylanmasını 
ve yasal mevzuatın uluslararası 
sözleşmelere göre düzenlenerek 

uygulanmasını istiyoruz. İstanbul 
Sözleşmesi yürürlüğe girsin, gereği 
yerine getirilsin. 6284 sayılı yasa 
etkin uygulansın. ILO’nun 190 sayılı 
sözleşmesi onaylansın” ifadelerini 
kullandı. 

Haklarımızı ve hayatlarımızı 
savunmayı sürdüreceğiz

Dağdemir, “Kamu hizmetine 
yaptığı yatırımı keserek, özelleştirme 
politikalarıyla neoliberalizmin 
krizinden çıkmaya çalışırken yeni 
krizlere neden olan iktidarın bizi 
yoksulluğa ve yoksunluğa mahkum 
eden, eve hapseden güvencesizliğe 
iten, işsiz bırakan şiddetine, iş 
yerlerimizde karşı karşıya kaldığımız 

şiddete, tacize, mobbinge, var olan 
hukuki korumaları ve sözleşmeleri 
rafa kaldırarak kadını, erkeğe ve 
aileye mahkum etmeye çalışan 
tek adam iktidarının şiddetine, 
toplumsal cinsiyet eşitsizliğinin 
yarattığı tüm biçimlerine karşı 
mücadelemizi yükseltiyoruz. 
Bizler dünyanın dört bir yanında 
emeğimiz, bedenimiz, kimliğimiz 
için işyerlerimizde, evlerimizde 
sokaklarda ve yaşamın her alanında 
kararlılığımızı ve inancımızla 
savaşa, şiddete, yoksulluğa karşı 
barışı, haklarımızı ve hayatlarımızı 
savunmayı sürdüreceğiz” şeklinde 
konuştu. Haber Merkezi

Her gün 4 kadın erkekler 
tarafından katlediliyor

Şehrin birçok noktasında ve köşe başlarında 
kestane satanlara rastlamak mümkün. Halkın alım 
gücü her ürün gibi kestane satışlarına da yansıdı. 
Kestaneyi vatandaş sadece tadımlık olarak alıyor. 

Vatandaş tadımlık alıyor
Fiyatlarının yükselmesi sonucunda satışların 

düştüğünü kaydeden kestaneciler, “İnsanlarım alım 
gücünün ne kadar düştüğünü yaptığımız işlerde 
görüyoruz. Zaten kilo ile satmanın mümkünü yok. 
O yüzden gram ile satıyorduk, ama günümüzde o 
da kalmadı. İnsanlar sadece tadımlık olarak alıyor. 
Evimize ekmek götürebilecek kadar kazanırsak 
şükrediyoruz” ifadelerini kullandı. 

Neden kestane?
Kestanenin içeriğindeki ellagik asit, polifenol, 

gallik asit ve C vitamini sayesinde antioksidanlar 
içermesi, yüksek lif içeriği ile sindirimi iyileştirmesi, 
yararlı bağırsak bakterilerini beslemesi, yağ 
asit üretimine yardımcı olması ve kilo kontrolü 
sağlaması gibi faydaları olduğu biliniyor.

Demir, sodyum, potasyum, magnezyum, çinko, A, 
E ve C vitamini gibi birçok besin ögesini bulunduran 
kestanenin faydası çok. Damağa hitap eden vitamin 
deposu kestane, özellikle kışın salgınla gelen gribe 
karşı bağışıklık sisteminizi kuvvetlendirir.

Kestane, karbonhidrat içeriği yüksek bir besindir. 
3 orta boyu, 1 dilim ekmeğe eşittir. Düşük yağlı, 
bol lifli ve kabuklu bir tohum olan bu besin, diğer 

kabuklu yemişlerin aksine vitamin ve mineral 
açısından da oldukça zengindir. Ancak yüksek 
karbonhidrat içeriği nedeniyle diyabeti olanlar 
tüketirken mutlaka porsiyon kontrolü yapmalı.

Yüksek lif içeriği sayesinde kestane, tuvalete 
çıkmayı da kolaylaştırabilir. Bağırsak sağlığınıza 
fayda sağlayacak olan bu besin, bağırsaklardaki 
yararlı bakterilerin beslenmesine ve sindirime 
yardımcı olur.

Kestanenin antioksidan içeriği çok güçlüdür. 
C vitamini, gallik asit, ellagaik asit, tanenler, 
alkoloidler, lutein, zeaksantin ve çeşitli polifenoller 
kestanedeki antioksidanlardır. C vitamini 
serbest radikallerin neden olduğu hastalıkların 
önlenmesinde güçlü bir antioksidan olarak öne 
çıkar. Gallik ve ellagik asidin kalp hastalıkları riskini 
düşürmeye, tümörlerin büyümesini ve yayılmasını 
engellemeye ve insülin direncini azaltmaya destek 
olduğu belirtilmiştir.

Enfeksiyonlara karşı koruyucu özelliği olan A 
vitamini, antikor oluşumuna yardımcı olan C 
vitamini, antioksidan olarak görev yapan E vitamini 
bağışıklığı güçlendiren vitaminlerdir. Ara öğünlere 
yayılarak tüketilecek günde 3-6 tane küçük boyu, 
içerdiği C vitamini ile bağışıklığın güçlendirilmesine 
katkı sağla; hücrelerin yaşlanmasına karşı da savaşır.

Kanser hücrelerinin çoğalmasını engellemeye 
yardımcıdır ve metastazı önlemeye katkı sağlar. Aynı 
zamanda mükemmel bir potasyum kaynağıdır.

Kestane, hamilelik süresince de sağlıklı bir seçim 
olabilir. Hamilelikte yüksek seviyede folik asit içeriği 
sayesinde fetusun sinir sistemi ve sağlıklı beyin 
gelişimine katkı sağlar.

İçerdiği yüksek potasyum ile kan basıncını 
düzenler, hipertansiyonu önler, kalp damar 
hastalıklarından korur. Bu özelliklerinden dolayı 
tuzlu kuru yemişlerden ziyade daha çok sağlıklı 
bir alternatif olabilir. Sodyum ile birlikte çalışarak 
vücudun su dengesinin ayarlanmasında görevli olan 
kestanenin 100 gramında 486 mg potasyum bulunur. 
Bu yüksek içerik ile diyetle alınan potasyum 
ihtiyacını karşılamak için de iyi bir kaynak olarak 
öne çıkar. Haber Merkezi

Kestane görücüye çıktı

Kantinci esnafı okulların 
açılmasını sabırsızlıkla 
bekliyordu, ancak yeni 
eğitim-öğretim yılından 
umduğunu bulamadı. 
Fiyatlar artması ve 
öğrencilerin alım gücünün 
düşmesi satışların 
gerilemesine neden oldu. 

Satışlar düştü, istihdam 
azaldı

Satışların çok gerilediğini 
sözlerine ekleyen Kelleci, 
“Satışlarımızın düşmesi 
sonucunda istihdamı 
azaltmak zorunda kaldı. 

Birçok kantinde aile fertleri 
kendileri çalışıyor. Çünkü 
gelir ile gider arasında ki 
makas her gün açılıyor. 
Esnafımızın bu zorlu 
şartlarda ayakta kalması ve 
çarklarını döndürmesi çok 
zor” şeklinde konuştu. 

Cebimizde paramız 
olmasına 

rağmen ürün bulamıyoruz
Sektörde stokçuluğun 

sürdüğünü kaydeden 
Kelleci, “Meyve sularından 
çikolatalara kadar tüm 
ürünler yüzde 100’ün 

üzerinde pahalandı. 
Örneğin; 6 TL’ye aldığımız 
bisküviyi 12 liraya almaya 
başladık. Ancak bazı 
ürünlere ulaşamıyoruz. 
Cebimizde paramız 
olmasına rağmen ürün 
bulamıyoruz. Çünkü 
stokluyorlar. Kantinciler 
esnafı olarak bu konudan 
çok muzdaribiz. Bu 
soruna bir an önce el 
atılmasını ve sorunun 
çözüme kavuşturulmasını 
bekliyoruz” ifadelerine yer 
verdi. Haber Merkezi

Çocukların da alım gücü düştü 
okula aç gidip, aç geliyorlarİlaç yoklukları için ses 

yükselten 
eczacılar çözüm 

bekliyor
Seçimlerin ardından 

Türk Lirası’ndaki 
değer kaybı günden 
güne hızlanırken döviz 
kurundaki yükseliş 
ilaç yokluğunu da 
beraberinde getirdi. Şu 
anda piyasada yüzlerce 
ilacın bulunamadığını 
ifade ediliyor. Reçetede 
yazılan ilaçları almak 
üzere eczanelere giden 
vatandaş, ilaç yokluğu 
sorunuyla karşı karşıya 
kalıyor. İlaç yoklukları 
için ses yükselten 
eczacılar ise çözüm 
bekliyor.

Her sene aynı sıkıntı 
yaşanıyor

İlaç temininde yaşanan 
zorluklar sebebiyle 
fiyatlandırmada 
kullanılan Euro kuru 
Temmuz ayında 14.03 
TL’ye çıkarak yüzde 
30.5 zamlanmıştı. Yüzde 
30 zamma eczaneler 
antibiyotik, mide ilaçları 
ve şurupları, kalp, astım, 
tansiyon ve diyabet gibi 
birçok ilaca erişimde 
büyük zorluklar yaşıyor. 
İlaçların Euro kuruna 
göre değil, rasyonel ve 
günün koşullarına göre 
belirlenmesi gerektiğini 
söyleyen eczacılar, bu 
yapılmadığı sürece her 
sene aynı sıkıntının 
yaşanacağının altını kalın 
harflerle çizdi. 

Gaziantep Eczacılar 
Odası Başkanı İrfan 
Demirci, “Son yıllarda 
döviz kurlarında 
gerçekleşen büyük 
artışlar, ancak bu 
dalgalanmaların sektöre 
yansıtılamaması, ilaç 
ve etkin madde ithalat 
sorunları, üretici 
firmaların yerelde artan 
maliyet, globalde ise 
etkin madde temin 
sorunları gibi pek çok 
sebepten dolayı birkaç 
yıldır dönem dönem 
hafiflese de, ilaç yokluğu 
sorunu artık kronik bir 
hal aldı” dedi. 

Bazı ilaçların 
bulunamadığı ya da çok 

kısıtlı olarak 
temin edilebildiği bir 

süreçten geçmekteyiz
“Önceki yıllarda 

da olduğu gibi bazı 
ilaçların bulunamadığı 
ya da çok kısıtlı olarak 
temin edilebildiği bir 
süreçten geçmekteyiz” 
diyen Demirci, “Bu 
ilaçların içerisinde, 
kış mevsiminin 
gelmesiyle birlikte, çok 
sık yaşanan solunum 
yolu enfeksiyonlarında 
sıklıkla reçete edilen 
antibiyotiklerden, 
migren tedavisinde 
kullanılan ilaçlara, 
göz damlalarından 
mide ilaçlarına, birinci 
basamak tedavide 
kullanılan ilaçlar olduğu 
gibi, kanser tedavisinde, 
organ nakilleri sonrası 
gibi ileri düzey tedavi 
süreçlerinde kullanılan 
bir takım hayati ilaçlar 
da bulunabiliyor” 
açıklamasını yaptı. 

Hastalarımız ilaç 
bulabilmek 

için eczane eczane 
dolaşıyor

Yaşanılan ilaç 
yokluğunun en 
ağır bedelini önce 
vatandaşların, sonra da 
eczanedeki eczacıların 
ödediğini kaydeden 
Demirci, “İlaca 
ulaşamayan hastalarımız 
reçetesindeki antibiyotiği 
bulabilmek için eczane 
eczane dolaşmakta, 
ilacı temin etmekte 
güçlük yaşayan 
eczacılarımız ise hasta 
ve hasta yakınlarıyla 
ilacın bulunamaması 
konusunda karşı karşıya 
geliyor. Bu durumun 
oluşmasında hiçbir dahli 
olmayan eczacımız da 
ilacını bulmakta güçlük 
çeken vatandaşımız 
da mağdur oluyor. Bu 
sorunun çözümlenmesi 
için; firmaların 
piyasaya ilaç arzının 
düzenlenmesi, ilaç 
fiyatlarının belirlendiği 
döviz kurlarının, günün 
şartlarına uygun olacak 
şekilde güncellenmesi 
gibi önlemlerin, kamu 
tarafından ivedilikle 
alınmasını bekliyoruz” 
şeklinde konuştu. Haber 
Merkezi 

İlaç yokluğu sorunu 
kronik bir hal aldı

Antep'te, su borularındaki 
tadilat için binanın dışına 
kurulan yük asansöründen 
düşen Oktay Arı'nın öldüğü 
iş cinayetinde, yaralanan 
kuzeni Volkan Arı da öldü.

Bülbülzade Mahallesi'ndeki 
Eylül Apartmanı'nın 5. 
katına dün tadilat için yük 
asansörüyle Oktay Arı ile 
çıkan ve asansörün kapağının 
açılmasıyla zemine düşerek 

ağır yaralanan Volkan 
Arı, kaldırıldığı Şahinbey 
Araştırma ve Uygulama 
Hastanesi'nde öldü.

İki kuzenin cenazeleri Adli 
Tıp Kurumu morgundaki 
otopsi işlemlerinin 
ardından defnedilmek üzere 
yakınlarına teslim edildi. 
Olaya ilişkin başlatılan 
soruşturma ise sürüyor. 
artıgerçek

Gencecik iki işçi yaşamını yitirdi
“Ülkemizin gıda güvencesini sağlayan emekli 

çiftçilerimizin, Cumhuriyetimizin 100. Yılına özel 
olarak verdiği 5 bin lira ikramiyeden yararlanmalı” 
çağrısında bulunan Keskinsoy, “Türkiye genelinde 
Çiftçi Kayıt Sistemi’ne kayıtlı yaklaşık 5 milyon 
civarında çiftçi bulunuyor. Bu 5 milyon çiftçi gece-
gündüz yağmur çamur demeden üretiyor hem 
ülke ekonomisine katkı sunuyor hem de 85 milyon 
vatandaşa güvenli gıda ulaştırıyor” ifadelerini 
kullandı.

Keskinsoy, “Cumhuriyetin 100. Yılına özel tüm 
emeklilerimize 5 bin TL ikramiye verileceği söylendi. 
Alınan bu kadar emekli çiftçilerimizi de mutlu etti. 
Tüm emekli çiftçilerimiz sabırsızlıkta bu ikramiyelerin 
yatırılmasını bekledi. Lakin her zamanki gibi büyük 
bir hüsrana ve hayal kırıklığına uğradılar. Çünkü 
alınan bir karar ile emekli çiftçilerimizde 5 bin TL 
ikramiyeden mahrum kaldı. Emekli çiftçilerimizin 
bu kapsam dışında bırakılması büyük bir haksızlık” 
açıklamasını yaptı. 

Fedakarca ve cefakarca çalışan
çiftçilerimizin değeri ve kıymeti bilinmiyor

Üretimin ve çiftçinin öneminin pandemi döneminde 
daha da iyi anlaşıldığını kaydeden Keskinsoy, 
“Pandemi döneminde herkesin evlerinden çıkamadığı 
bir dönemde çiftçilerimiz vatandaşların gıda arzını 
karşılayabilmek için tarlaya çalışmaya ve üretmeye 
devam etti. Ne yazık ki fedakarca ve cefakarca çalışan 
çiftçilerimizin değeri ve kıymeti hiçbir dönemde 
bilinmedi, bilinecek gibi de görünmüyor” diye 
konuştu.

Çiftçilerimizin beklediği müjde 
en kısa zamanda verilmeli

Keskinsoy, “Biz üreten çiftçileriz, üretmek de 
istiyoruz. Çiftçiler mecbur Çiftçi Kayıt Sistemi’ne 
kayıtlı olmak zorunda. Çünkü kayıt olmazlarsa 
devletin verdiği hiçbir destekten yararlanamıyor. 
Ayrıca uzun yıllardır üzerinde arazisi bulunan fakat 
çeşitli nedenlerle bir süredir üretim yapamayan, aynı 
zamanda çiftçi kaydı devam eden de ikramiyeden 
yararlanamadı. İnfial ve hayal kırıklığı yaratan bu 
durum acilen ortadan kaldırılmalı, çiftçilerimizin 
beklediği müjde en kısa zamanda verilmeli” 
çağrısında bulundu. Haber Merkezi

Emekli çiftçilerimize çok büyük bir haksızlık yapıldı


